
Protokół nr17/12
z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

w dniu 6 lutego 2012 r.

Miej sce posiedzenia: Urząd Miej ski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.00, zakończono o 13.S0
Przewodniczył: - Przewodniczący Komisji Dariusz Matoszko
Protokółowała Joanna Korzeniewska Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
l. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w spraWIe

zamiaru zniesienia Sadu Rejonowego w Sokółce.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok.
s. Projekt uchwały w sprawie dotacji dla niepublicznych szkół podstawowych.
6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla niepublicznych przedszkoli.
7. Projekt uchwały w sprawie określenia formularzy informacji i deklaracji

podatkowych.
8. Projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikaty od opłaty przy

przekształceniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności.
9. Akceptacja wykazu nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka

przeznaczonych do sprzedaży w 2012 roku.
10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na

2012 r.
11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej

w Sokółce na rok 2012 r.
12. Wolne wnioski.

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia,

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej w Sokółce w spraWIe zamiaru
zniesienia Sądu Rejonowego w Sokółce.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.



Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Radny S.Sawicki zapytał co to jest za pozycja zakup energii w przedszkolach.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że dotyczy to Przedszkola Nr 5, które jest podzielone na
Przedszkole i na żłobek.
Radny S.Sawicki dodał, że już zwracał uwagę na fakt jak to będzie że w jednym budynku
będzie funkcjonować wspólne Przedszkole i żłobek.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że z budżetu Przedszkola NR 5 wydzielono cześć
środków z przeznaczeniem na żłobek. Przedszkole zajmuje górę a żłobek wysoki parter.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie dotacji dla niepublicznych szkół podstawowych przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla niepublicznych przedszkoli przedstawiła
Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie określenia formularzy informacji deklaracji podatkowych
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikaty od opłaty przy przekształceniu
prawa użytkowania wieczystego w prawo własności przedstawił Burmistrz Stanisław
Małachwiej, proponując bonifikaty w wysokości odpowiednio a)-80 %, b) - 50%, c) - 30%
oraz dla przedsiębiorców-lO %.
Radny S.Sawicłowski zapytał jakie to będą koszty dla osób prawnych.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, ze to będzie wynikać z operatu szacunkowego i
wówczas od tej kwoty będzie obliczana bonifikata. To jest propozycja tylko dla tych osób co
zechcą użytkowanie wieczyste we własność zmienić.
Pan F.Szubzda ZPiPZS powiedział, że konsultowaliśmy te propozycje jako związek
pracodawców, i po rozmowach z Burmistrzem ustalono 20 %, te 10 % nie ma żadnego
wpływu na uszczuplenie budżetu. Przedsiębiorstw które mają użytkowanie wieczyste jest
mało, a proponowana bonifikata 20% nie jest duża.
Radny S.Sawicki przypomniał, że w poprzednim projekcie burmistrz proponował wykreślenie
osób prawnych ale teraz jest 10 % to i tak jest duży ukłon w stronę przedsiębiorców. Ta
uchwała jest robiona głównie w stronę biednych mieszkańców.
Radny Ł.Moździerski zaproponował, 15 % bonifikaty dla osób prawnych.



Burmistrz S.Małchwiej potwierdził, że były rozmowy z przedsiębiorcami ale jednak
propozycja jest 10%. Przekształcenie nie jest obowiązkowe to jest wybór każdego
użytkownika wieczystego.
Radny S.Sawicki dodał, że przedsiębiorcy przy przekształceniu i tak sobie to w koszty
wliczał.
Przewodniczący poddała pod głosowanie projekt uchwały z proponowanymi bonifikatami
a)80%, b)-50 %, c) 30 % oraz dla osób prawnych 15%.
Komisja jednogłośnie przyjęła proponowane bonifikaty oraz zaopiniowała pozytywnie
projekt uchwały.

Ad.7
Akceptacja wykazu nieruchomości stanowiących własność Gminy Sokółka przeznaczonych
do sprzedaży w 2012 roku przedstawił Z-ca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie
Komisja 7 głosami "za" zaakceptowała wykaz nieruchomości.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2012 r.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce
na rok 2012 r.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 7 głosami "za" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.IO
Wolne wnioski.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie z pracy Komisji Finansów za 2011
rok.
Komisja jednogłośnie zaakceptowała sprawozdanie.
Radny S.Sawicki zapytał o przedsiębiorstwa Agromech, bo chodzą słuchy że maje przejąć
firma Barter.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że w tej chwili jest wykonywana wycena przedsiębiorstwa.
Prezes do 15go marca ma przedstawił projekt naprawczy. Forma likwidacji nie jest potrzebna
ale jeśli pojawi się ktoś chętny do kupienia przedsiębiorstwa do przemyślimy tą sprawę.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Dariusz Matoszko


